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Z Á P I S 

z  konference KSH Vysočina, která se konala dne 21. 1. 2014 

od 17,00 hodin v restauraci SPORT v Havlíčkově Brodě 

 

Jednání zahájil a celý průběh řídil místopředseda Exekutivy KSH Vysočina 
p. Jan Král. Jmenovaný přivítal přítomné delegáty s hlasem rozhodujícím i 
s hlasem poradním a všechny hosty. Tím byl splněn první bod jednání. 

Připomenul s hlubokou lítostí, že 21. prosince 2013 nás navždy opustil náš 
kamarád Oldřich Bína. Od mládí zasvětil svůj život házené, nejprve jako 
hráč a poté jako funkcionář. Byl dlouholetým předsedou Východočeského 
oblastního svazu házené a po vzniku krajské struktury ČSH se stal 
předsedou nově vzniklého Krajského svazu házené Vysočina, byl členem 
Rady ČSH. Jeho památka byla uctěna minutou ticha. 

Jako druhý bod jednání bylo schválení programu. Vyzval tedy delegáty 
s hlasem rozhodujícím, aby se k návrhu vyjádřili, připomínek nebylo a 
návrh programu byl schválen jednomyslně.  

Třetím bodem programu bylo schválení pracovní předsednictva. Navrženi 
byli Jan Král - místopředseda, Ing. Zdeněk Tůma - předseda SK a Ing. 
Hubert Kubala - předseda KR, všichni byli jednomyslně potvrzeni. 

Čtvrtým bodem jednání bylo ustavení mandátové komise, předsedající 
navrhl, aby komise byla vzhledem k malému množství delegátů jednočlenná 
a návrh padl na Pavla Hladíka. Připomínek nebylo a Pavel Hladík byl 
schválen za předsedu mandátové komise. 

Pátým bodem jednání bylo ustavení volební komise, Zdeněk Tůma navrhl, 
aby komise byla jednočlenná a navrhl, aby volby řídil předsedající Jan Král. 

Dalším bodem jednání byla zpráva o činnosti KSHV a Exekutivy KSHV. 
Zprávy  přednesl  místopředseda p.  Jan Král.  Byly  připomenuty  výsledky 
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ročníku 2012 - 2013. Všechna vítězná družstva Lig Vysočiny dostala 
putovní poháry, první tři družstva v každé kategorii obdržela poháry a 
hráči čtyř žákovských kategorií obdrželi medaile. 

V ročníku 2013 - 2014 jsme se dohodli s družstvy TJ Sokol Chrudim - host 
v kategorii ml. žáků z PKSH a TJ Házená Jindřichův Hradec - host 
v kategorii ml. a st. žaček z JČSH, že budou startovat v našich Ligách. 
Zpracovali jsme Rozpis soutěží KSHV, adresáře oddílů, hřišť, rozhodčích, 
provedli jsme rozlosování všech soutěží a nutné pokyny, které se týkají 
vlastní hry v jednotlivých kategoriích, pokynů pro rozhodčí, pořadatelskou 
službu atd. Tento rozpis obdrželi všechny oddíly, rozhodčí, členové komisí i 
Exekutivy i ČSH e-mailovou poštou. Zde musíme poděkovat Radku 
Benešovi - administrátorovi KSHV za obrovský kus práce, kterou vykonal 
zpracováním a udržováním www stránek i uveřejněním soutěží na H-netu. 
Postěžoval si, že ne všechny oddíly pravidelně doplňovaly výsledky do 
H-netu a upozornil, že od jara bude vše pokutováno. 

Dále předsedající zhodnotil podzimní soutěže, konstatoval, že všechna 
utkání byla odehrána bez problémů a bez disciplinárních přestupků. A to u 
mužů i mládeže. Exekutiva se sešla celkem 5x, řešila vše, co bylo nutné 
v souvislosti se soutěžemi a přípravou potřebných materiálů, burzy 
podzimní i jarní, zpracovali jsme materiál pro Exekutivu ČSH, který se 
týkal výchovy talentované mládeže v rámci ČSH. Tento materiál byl 
v exekutivě projednán, ale výsledek projednání jsme do dnešního dne 
neobdrželi žádné vyjádření. Poděkování patří i ČSH Praha za finanční 
dotace přímo do jednotlivých oddílů a to dotace nezanedbatelné. Jednalo se 
o dotace státní a všechny naše oddíly je v termínu vyúčtovaly. Dále 
předsedající poinformoval o výsledcích našich soutěží letošního ročníku a to 
všech od mužů až po minižactvo 1+4. Přípravky jsme veřejně nehodnotili. 
Dále zhodnotil projekt rozšíření školních lig a to jak v Novém Veselí, tak i 
v Havlíčkově Brodě a Ledči n. S. Poděkoval Pavlu Hladíkovi a Hubertu 
Kubalovi a Zdeňku Tůmovi, kteří byli nositeli těchto úkolů. Upozornil 
všechny oddíly na nutnost rozšiřování členské základny, nábory dětí, školní 
ligy sledování a doplňování  WWW stránek  našich i ČSH, hovořil o  školení  
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trenérů lic. C a rozhodčích lic. C a seminářích, které se uskutečnily a které 
jsou v plánu. Vyzval oddíly, kde není mládež k zajištění nových 
frekventantů trenérů a rozhodčích. Zkonstatoval, že Exekutiva i oddíly 
vykonaly velký kus práce a poděkoval všem funkcionářům exekutivy, 
Pepovi Holendovi, Zdeňku Maternovi a Ing. Tůmovi a všem delegátům a 
jejich prostřednictvím všem trenérům, rozhodčím a funkcionářům oddílů. 

Dalším bodem byla zpráva mandátové komise, předseda Pavel Hladík 
konstatoval, že na jednání konference bylo pozváno 9 delegátů s hlasem 
rozhodujícím, Bystřice n. P. - Jaromír Chocholáč, D. Cerekev - Martin 
Jetleb, H. Brod - Ing. Hubert Kubala, Ledeč n. S. - Ing. Zdeněk Tůma, 
N. Veselí -  Jan Král a Žirovnice - Jan Dvořák, omluveni - V. Meziříčí, 
Třešť a Třebíč. Z 9-ti pozvaných delegátů bylo přítomno 6, což je 67% a 
konference je tedy schopna přijímat usnesení. Ze 7 pozvaných delegátů 
s hlasem poradním, přítomno 7 a z 3 pozvaných hostů, přítomni 3.  

V diskusi vystoupili: 

Ing. Hubert Kubala, Havlí čkův Brod: při novém rozpisu našich soutěží 
nezapomenout na určení pořadí družstev při účasti hostů 

Jan Dvořák, Žirovnice: dle jeho názoru je účast hosta z JČSH v našich 
soutěží velkou finanční zátěží pro naše oddíly a je nutné řešit před 
rozlosováním soutěží 

Josef Holenda, Havlíčkův Brod: důrazně připomenout všem oddílům, že je 
potřeba vychovávat nové rozhodčí 

Martin Jetleb, Dolní Cerekev: navrhl, aby byla s JMSH projednána 
možnost příští ročník Ligy mužů hrát jako společnou soutěž 

Ing. Hubert Kubala, Havlí čkův Brod: požádal o možnost sehrát regionální 
kvalifikaci Desetiboje mladších žaček v Havlíčkově Brodě a jako druhé 
družstvo, v případě nezájmu Žirovnice, navrhl Velké Meziříčí 

Jan Král, Nové Veselí: podal základní informaci o financování KSH a 
sdělil, že po podrobném projednání na ČSH podá exekutivě detailní 
informaci,  požádal delegáty,  aby pověřili exekutivu  řešením financí KSHV 
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Pavel Hladík, Nové Veselí: podpořil žádost Ing. Kubaly a informoval, že 
zajistí projednání kvalifikace Desetiboje mladších žáku s pořadatelem 

Radek Beneš, Nové Veselí: předložil informaci zpracovanou oddílem ke 
změně řádů 

- úhrada odměňování rozhodčích v soutěžích řízených ČSH (určitě pro 
celorepublikové soutěže) prostřednictvím ČSH (viz Extraliga a WHIL) 

- lhůty pro podání námitky prodloužit na 3 pracovní dny (současný stav vyhovuje pro 
profesionální kluby, pro amatérské nikoliv) 

- počet hostujících hráčů v jednom utkání zvýšit na 3  
- neumožňovat hostování z vyšší do nižší soutěže 
- hostování umožnit v kategorii mladšího dorostu a výše (první možnost pro 

hostování je ze starších žáků do mladšího dorostu) 
- umožnit více transakcí různého typu pro jednoho hráče v jednom přestupovém 

období 
- omezení počtu odehraných utkání pro hráče, kteří hostují (pro všechny, v týdnu - 

3x,  část sezóny - do 31.12. a po 31.12. - maximálně 25x 
- zvýšení počtu hráčů, kteří mohou nastoupit k utkání - v mezinárodních utkáních na 

16 (poznámka: Z okolních zemí to je v Maďarsku, na Slovensku a v Polsku) 

 

Jako devátý bod programu byly volby. Místopředseda KSH Jan Král, 
navrhl na předsedu KSH Ing. Zdeňka Tůmu, který byl všemi přítomnými 
delegáty s hlasem rozhodujícím jednomyslně zvolen. Dále předsedající 
navrhl, aby Zdeněk Tůma byl zástupcem KSHV v Radě ČSH. Delegáty 
s hlasem rozhodujícím byl jednomyslně zvolen. 

Dalším bodem jednání bylo usnesení z konference KSHV. Předsedající 
přednesl text usnesení, které bylo jednomyslně delegáty s hlasem 
rozhodujícím schváleno. 

Na závěr předseda KSHV Zdeněk Tůma poděkoval za projevenou důvěru a 
aktivní přístup delegátů. Všech a popřál mnoho sportovních úspěchů. 

 

 

                                                            Jan Král - místopředseda KSH Vysočina 


